新标准英语第九册 Module 1 Unit 1

There wasn’t a pond
             ---海洋岛学校 刘思林

教学目标：

1知识目标：教授学生掌握单词year, before, duck, pond, swing ,slide,能够运用句子There was/were, There wasn’t/weren’t 来描述事物或场景的变化。

2 能力目标：通过图片观察、图片讨论等活动来学习、运用语言；在学习活动中让学生清楚地了解自己的能力，积极努力做到最好。

3 情感目标：激发学生的学习兴趣，相信自己，做最好的自己。

教学重点：
1 学习单词 year，before，duck，pond，swing，slide及本课功能句。

2 能够看图片，运用there was/were 句型来描述事物的变化。

3 能够区分 there be的现在及过去，会正确使用。
教学难点：

在学生们现有的知识基础上，灵活、正确地运用语言进行描述，并尝试篇章性输出。

教学准备：

卡片、多媒体。

教学过程：

Ⅰ.Revision

1、 Greeting each other：T：Good morning，boys and girls. Ss: Good morning, Ms Liu.

                    T：How are you today？ Ss：I’m good/fine/so-so
                    T：How about your holiday？

2、 Reviewing the past tense：During the Summer holidays, I went to Dalian. It’s a                                        beautiful city. It has many interesting places. I went shopping at a big supermarket. I bought a lot of food. I also went to the park. There are many trees and animals.

[设计意图：通过对过去时的复习，为be动词的过去式变形做准备]

3、 Leading-in：During holidays, Sam, Lingling and Amy went back to London. They went to a beautiful park. Let’s have a look. Today, we’ll learn Module 1 Unit 1
Ⅱ.Presentation.

1、 Show Ss pictures about the words “ pond, swing, slide”, and teach them how to read them. Then play a game: I show, you say.

[设计意图：通过图片展示，能让学生加深对单词的记忆，理解。通过练习进行巩固。为学习课文做准备]

2、 Show Ss two pictures and say “ Amy, Lingling and Sam are in this park now.” “ Look at the picture, what’s in the picture?” Teach them to use the sentence structure “ there are swings” “There is a pond” “There are ducks”
[设计意图：通过图片观察，让学生在理解意图的基础上，复习there be 句型的用法]

3、T says “ Look at the picture of the park before, what was in it?” Let Ss answer in Chinese. T answers in English. “ There was a slide.” “ There wasn’t a pond”
[设计意图：通过图片观察，让学生用汉语来找出过去图片的特点，老师用英文介绍，为There be句型的过去式学习做准备]
3、 Make a comparision. Compare the two pictures. Then write the sentences on the blackboard.

        There is a pond now.           There wasn’t a pond before.

        There are swings now.          There weren’t any swings before.

[通过对比观察图片，引出本课的功能句，让学生对本课的重点内容的学习一目了然，做到心里有数]

4、 Look at these sentences and pay attention to the word “ any, was, were” and know how to use “there was/ were/ wasn’t/ weren’t”
[设计意图：让学生注意小的知识点，并会懂得，了解 there be 过去时的使用]
Ⅲ. Text

1、 Listen and think. Question “ Who can you see?”
2、 Listen and read after the CD-ROM. Question “ Were there any swings in the park before?”
                                        “ Was there a pond in the park before?”
3、Read after T. Question “ Is there a pond now?”
4、Read by themselves and then act the dialogue out.

5、Exercise: There _____ any swings here before.   There _____ many swings now.

           There _____ a pond here ______.      There _____ is a pond ______.

[设计意图：让学生带着问题去读课文，有目的的朗读课文、理解课文。通过练习加深对课文的理解，并对小知识点进行巩固。]
Ⅳ、Practice

1、 Divide Ss into 4 groups. Ask them read 2 together. Then,draw the pictures of the park. One is the park in the past, and the other one is the park now.
[设计意图：进行小组合作练习，进一步理解掌握本课的功能句]

2. Game：大家来找茬。 让学生运用 there be 句型的现在及过去时去描述图片
[设计意图：通过游戏激发学生学习兴趣，并会实际运用功能句]
Ⅴ、Summary and Homework

1、Copy the new words five times。

2、Recite the text

